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1 Opening door de Voorzitter en algemene mededelingen inzake 'De Nunspeetse' en Het Rijk  

De voorzitter Coen Holstege heet alle leden van harte welkom. 
Voordat we aan de agenda gaan beginnen wil hij graag een minuut stilstaan bij de leden die het 
afgelopen jaar zijn overleden: Roos Markus, lange tijd lid geweest van de Damescommissie, Harry van 
Dalfsen, oud-voorzitter en initiator voor ons nieuwe logo en website, Ger van Winkoop, overleden tijdens 
de Heerendag, wat een grote impact heeft gehad op de aanwezige heren en ook is Hans Wessels ons dit 
jaar ontvallen. Wij leven mee met alle familieleden. Ook denken wij aan de leden die het afgelopen jaar 
hun partner hebben moeten verliezen. Wij wensen onze zieken veel beterschap en sterkte en hopen ze 
gauw weer op de golfbaan te mogen zien. Alle leden gaan staan voor een minuut stilte. 
Mededelingen: 
-Sinds september 2022 is Liesbeth van Wijk General Manager van Het rijk van Nunspeet geworden. De 
maandelijkse gesprekken verlopen makkelijk en zijn zeer constructief.  
-NOC-NSF en de NGF willen in 2025 alle golfbaan-accommodaties rookvrij hebben en bij ons zal daar dit 
jaar al een begin mee worden gemaakt wanneer de tent over het terras komt te staan. Onder de tent mag 
niet meer gerookt worden.  
-In april heeft er een course- en slope-rating plaats gevonden. De tabellen en scorekaarten worden 
aangepast.  
-Safe de date! Op 28 juni zal de trackman op de drivingrange officieel worden geopend. Dit zal zijn op de 
gezamenlijke dames/herendag. 

2 Ingekomen/uitgaande stukken (indien van toepassing). 

Er is bericht binnengekomen dat bij 112 nu bekend is dat de aanrijdroute van een ambulance of ander 
‘groot materieel’ via de Plesmanlaan moet komen aanrijden. Dit naar aanleiding van het ongeval tijdens 
de Heerendag. 

3 Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 20 april 2022 

De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn over de inhoud van de notulen? Thérèse geeft aan dat zij als 
secretaris 2 tekstuele wijzigingen wil maken in de notulen. Bij punt 1: Harry Künzel is Lid van Verdienste 
van de Nunspeetse. Bij punt 11: laatste alinea staat 1997 en dat moet zijn 2003. Verder geen 
opmerkingen. 
De notulen van 20 april 2022 worden goedgekeurd met dank aan de secretaris. 

4 Korte toelichting door de voorzitter op het Jaarverslag 2022 

Het verslag zal niet ter vergadering worden voorgedragen. 
Het verslag is samengesteld uit de verslagen van de commissievoorzitters en de secretaris heeft het 
jaarverslag van het bestuur voor haar rekening genomen in samenspraak met de andere bestuursleden. 
De voorzitter komt terug op de verandering van vorig jaar in het Huishoudelijk Reglement betreffende het 
aftreden na 3x3 jaar in een commissie gezeten te hebben. Zoals hij heeft gehoord van de verschillende 
commissies loopt dat prima. Het blijft niet makkelijk om nieuwe vrijwilligers te vinden maar het lukt tot 
nu toe nog steeds. 
De communicatiecommissie gaat zich buigen over een update van de website mede omdat de website 
toegankelijk moet zijn in alle functies op een mobiele telefoon. 

5 Financieel jaarverslag 2022 

Toelichting door de penningmeester Jandaan Felderhoff. 
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• Het verslagjaar is afgesloten met een tekort van € 1.081. De uitgaven waren zoals beoogd hoger dan 
de inkomsten. Het negatieve resultaat van € 1.081 wordt in mindering gebracht op het eigen 
vermogen. Eind 2022 bedraagt het eigen vermogen van de vereniging € 113.675.  

• De baten in 2022 waren met € 89.598 wat lager dan voorzien: hoofdzakelijk door het ontbreken van 
sponsorgelden. Sponsorgeld jeugd is niet gefactureerd. In 2022 heeft de vereniging € 90.678 
uitgeven, dat is ongeveer € 7.000 minder dan was begroot. Vooral de kosten aan automatisering 
vielen lager uit. Het gezamenlijke budget van de commissies werd overigens wel enigszins 
overschreden. De uitgaven van de jeugdcommissie vielen aanzienlijk hoger uit ten opzichte van hun 
budget, dat te laag bleek ingeschat.  

• In de zomer van 2022 werd het 35-jarige bestaan van de vereniging gevierd. De verenigingsbijdrage 
aan de totale kosten van de lustrumviering bedroeg € 42.765 (versus begroot € 40.000). Hiervan was 
in de afgelopen jaren € 28.000 gereserveerd. De resterende € 14.765 zijn lasten op de 
exploitatierekening van 2022.    

• De post Crediteuren heeft betrekking op activiteiten en bestellingen die plaats hadden in 2022, maar 
die in het boekjaar nog niet betaald waren. Het betreft onder andere rekeningen voor jeugdlessen en 
december evenementen, die inmiddels alle zijn voldaan.  

• De post Advertenties komt niet meer terug op de begroting. 
• De post overig is o.a. Lustrum drinkfles gegeven aan de leden en verenigingsvlaggen voor op het 

plein en bij de ingang.  
 

6 Verslag van de Kascommissie over het boekjaar 2022 en verzoek om decharge van het bestuur 

De kascommissie bestaat uit Gerhard Veldink en Ger de Jong.  
Verslag Kascommissie: 
Op 28 maart 2023 heeft de kascommissie de administraties van de Vereniging gecontroleerd. Onze bevindingen 
zijn: 

1. De bankstanden in de exploitatieoverzichten komen overeen met de bankstanden op de balans en de 
bankafschriften. 

2. Het exploitatietekort is € 1081,- en is in mindering gebracht op het Eigen Vermogen. 
3. Het Eigen vermogen op 31 december 2022 bedraagt € 113.675,-. Het balanstotaal is € 130.574,-. 
4. De penningmeester controleert de administraties van de commissies, dit jaar ook de 

Jubileumcommissie en verwerkt deze in een totaaloverzicht (Balans en Resultatenrekening) van de 
Vereniging. 

 Al met al zijn de gegevens keurig gedocumenteerd en maakt het geheel een gedegen en betrouwbare indruk. 
 
De kascommissie stelt voor de penningmeester de dechargeren voor het gevoerde financiële beleid. Het is aan 
de vergadering dit over te nemen. Ook zal de vergadering moeten besluiten (al dan niet) het bestuur te 
dechargeren voor het gevoerde beleid over 2022. 
 
Aanvullend heeft de kascommissie de volgende aanbevelingen: 

1. De ledenadministratie telt 886 leden die een verschillende status hebben: A-lid, B-lid, C-lid etc. Totaal 
13 variaties. Deze leden brengen voorcalculatorisch een bedrag in maar dat sluit niet aan bij het 
bedrag dat de penningmeester ontvangt van ‘Het Rijk’. Wij bevelen aan dat Het Rijk een 
administratieve aansluiting maakt tussen de inkomsten volgens de ledenadministratie en de afdracht 
die zij doen. Juist voor de penningmeester is een dergelijk inzicht wenselijk. Nu moet hij/zij maar 
accepteren dat de afdracht van Het Rijk het juiste is. 

 
2. Het is wenselijk dat de commissies (Daco, Heeco, Seco en Evco) in hun overzichten het volgende 

format hanteren: Beginsaldo volgens bankafschrift 
  Inkomsten uit de exploitatie  
  Uitgaven uit de exploitatie 
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  Eindsaldo volgens bankafschrift 
Sommige commissies doen dit al, andere nog niet. Het vergemakkelijkt de controle door de penningmeester. 
 
En tenslotte. De Jubileumcommissie heeft een geweldig effort neergezet. Er is aan activiteiten en entertainment 
voor € 83.000,- uitgegeven. Er is aan inkomsten € 41.000,- gegenereerd. De vereniging heeft € 42.000,- 
bijgedragen uit de reserveringen in het verleden voor dit doel. 
Tot zover. 
 
De vergadering keurt het gevoerde beleid goed en verleent het bestuur decharge 

7 Benoeming c.q. herbenoeming van de leden van de Kascommissie. 

De voorzitter bedankt Gerhard Veldink voor zijn werkzaamheden. Komend jaar is Gerrit de Jong voorzitter 
en heeft Jan Goemans zich bereid getoond toe te treden tot de kascommissie. 

8 Vaststelling van de contributie voor 2024 

 Het voorstel om de contributie voor 2024 te handhaven op € 90 wordt goedgekeurd. De bijdrage voor de 
NGF is nog niet bekend.  
Vraag Marieke Uytenbogaart: Gaat een verhoging van de NGF bijdrage niet af van de contributie waardoor 
er minder geld komt bij de vereniging. Antwoord: Nee, de NGF bijdrage staat los van de contributie.  

9 Begroting 2023 met een korte toelichting door de penningmeester. 

• Bij de begroting van de contributies, verreweg de belangrijkste inkomstenbron, is uitgegaan van een 
toename van het aantal leden. Voor 2023 wordt weer gerekend met sponsorinkomsten voor de jeugd. 
De voorziene baten over 2023 bedragen in totaal € 95.800. 

• De begrote uitgaven zijn hoger: € 99.850. De financiële reserves van de vereniging maken het 
exploitatietekort mogelijk. 

• Besloten is om vanuit de verenigingskas meer middelen ter beschikking te stellen aan de commissies. 
Ook aan die commissies, die tot dusver financieel zelfvoorzienend waren dit ook om meer leden 
warm te maken om mee te gaan doen. 

• Daarmee zal circa een derde deel van de middelen worden besteed aan de commissies, een derde 
aan evenementen en een derde aan overige posten.  

• Jeugdbijdrage is te laag begroot in 2022. Er zijn nu strikte afspraken gemaakt over wat er betaald 
gaat worden door de vereniging en ouders moeten meer mee betalen. 
 

Vraag Gerrit de Jong: Is er bij de jeugd een beleid, een visie? Is het onderbouwd? 
Coen vraagt aan Henk Dooijeweerd, voorzitter van de jeugdcommissie, om hier iets over de vertellen. 
Henk: Er was geen duidelijk beleid en dat is er nu wel. Er is een jeugdplan geschreven, wat goedgekeurd 
is door het bestuur en dat zal binnenkort op de site geplaatst worden. actie Henk Er zijn op dit moment 
30 lessende jeugdleden t/m 18 jaar die allemaal evenveel betalen. Er wordt gewerkt met 2 pro’s die 
afwisselend les geven aan alle kinderen. Er is een zomer en winter programma. De vereniging betaalt de 
helft van de kosten en de ouders de anderen helft. Het is veel geld maar verantwoord. Jeugd heeft de 
toekomst en is uiteindelijk de toekomst voor de golfsport. 
Frank Korzaan geeft aan dat de communicatiecommissie bezig is met een verandering van de website en 
dat dat misschien hogere kosten met zich mee gaat brengen. Ook attendeert hij de penningmeester erop 
dat de bankkosten wel 70% omhoog kunnen gaan dit jaar en daar rekening mee gehouden moet worden. 
Dat heeft o.a. te maken met het feit dat banken meer moeten doen aan bescherming privacy gegevens. 
 
De begroting voor 2023 wordt vastgesteld met dank aan de penningmeester. 
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10 Bestuursaangelegenheden/ Bestuurswissel 

De voorzitter gaat over tot de bestuurswissel. 
 
Coen neemt met een speech afscheid van Jandaan Felderhoff. 
‘Jandaan heeft aangegeven dat na zijn eerste termijn het weer tijd is om andere dingen te gaan doen. 
Jandaan is een gedegen penningmeester en heeft goed op de centen gepast. Zeker in een lustrum jaar 
was dat een aardige klus. Jandaan vindt dat er meer geld uitgegeven moet worden aan de leden en dat is 
in de begroting dan ook zo neergezet. Jandaan heeft een gevatte humor zowel in de vergaderingen als 
ook door de baan. Dat weet ik omdat ik met bepaalde regelmaat met hem speel’  
 
Er wordt Jandaan als dank een cadeaubon overhandigd en een bos bloemen voor zijn vrouw, waarna 
Jandaan aangeeft dat dat mooi uitkomt want het is vandaag zijn trouwdag en dat was hij vergeten!!  
 
Het bestuur gaat nu over tot de voordracht en de benoeming van 2 nieuwe bestuursleden. Het bestuur 
heeft voor beide leden een bindende voordracht gedaan en er hebben zich geen tegenkandidaten 
gemeld. Gerard van ’t Slot en Henk Dooijeweerd worden bij acclamatie door de vergadering benoemd. De 
benoeming van Gerard en Henk wordt met applaus ontvangen. Coen heet Gerard en Henk welkom in het 
bestuur en zij nemen beiden plaats achter de bestuurstafel. 
Coen deelt de vergadering mede dat Gerard van ’t Slot de nieuwe penningmeester van de vereniging zal 
zijn en Henk Dooijeweerd neemt zitting in het bestuur als voorzitter van de jeugdcommissie. 

11 Rondvraag 

Marieke Uytenbogaart: er waren altijd bordjes bij de ingang met Committed to…..Waar zijn die gebleven? 
Marianne neemt dit mee in de Bila komende week. Nagekomen antwoord: De NGF ondersteunt deze 
programma’s niet meer.  
Jan Goemans: Over het boekings/reservering systeem van het Rijk. Er gaan ‘geruchten’ dat er leden zijn die 
heel makkelijk kunnen boeken.  Die meer voordelen hebben dan anderen en die het reserveringssysteem 
kunnen omzeilen. Jan wil daar meer duidelijkheid over hebben en dat die geruchten er dan ook niet 
mogen zijn. Marianne: Liesbeth heeft al eerder duidelijk gemaakt dat zij dat ook niet wil. Komende 
dinsdag is weer een Bila en dit wordt meteen meegenomen. Nagekomen antwoord: Er zijn alleen nog 
regelingen met enkele groepen die een continue vaste horecabesteding hebben na het spelen. 
Bep: Wil weten of het toch niet mogelijk is om reserveren van handicart aan het reserveringssysteem te 
koppelen. Antwoord: Dat is nog steeds niet mogelijk. Het wel of niet overgaan van een nieuw systeem 
voor de vereniging staat hier helemaal los van. 
Henk van ’t Slot: Wordt de baancommissaris betrokken bij het baanonderhoud? De Greens zijn wel heel 
slecht en vragen aandacht. Antwoord: Marianne geeft antwoord namens Ronald: De baancommissaris 
heeft en houdt contact met het Rijk en De Enk. De conditie van de greens wordt veroorzaakt door een 
aantal factoren. De ondergrond is lang nat en koud geweest en het gebruik van bestrijdingsmiddelen zijn 
niet geoorloofd. Het hele jaar intensief spelen op de baan door een gegroeid ledenaantal, vraagt veel van 
de greens. Er komt binnenkort meer informatie over de stand van de baan op de website. 
Henk van der Meijden: Wij kunnen zelf meewerken aan een goede baan door divots terug te leggen en 
pitchmarks te repareren. We kunnen elkaar daarop aanspreken en vanzelfsprekend hebben ook de 
marshals hierin een taak. 

12 Sluiting 

De voorzitter sluit om 20.30 uur de vergadering. Nog nooit zo’n snelle ALV gehad!! 
Hij bedankt de leden voor hun aanwezigheid en inbreng en nodigt hen uit voor een drankje en hapje in 
de Panoramalounge. Dat blijkt achteraf nog niet mogelijk door drukte in de lounge maar er wordt een 
drankje geserveerd in de Putter.  


